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Uvui paría... 
Nova secció que obr im a RONSANA, per donar pas 
les opinions o criteris de gent del poblé. Al dir 

jel poblé, volem aclarir que es t rac ia precisament 
de persones que amb el seu treball diari, amb la 
seva vida de familia, amb les seves preocupacions, 
penes i alegries formen, realment, la gent del poblé. 

No cercarem grans personatges, sinó persones que 
ens puguin in formar del que fan, el que pensen, 
com viuen, i com veuen les perspectives del nost re 
poblé i de la nos t ra comarca. 

En obrir el diàleg, pre tenem unir eis esforgos, 
crear contactes, unif icar eis desi t jos i les necessitats 
i sobretot, agermanar les opinions i les idees en un 
fer comú a tots, t reballar per la comunitat , pel bé 
general i per la pau i conservació del món en que 
vivim. 

AVUI PARLA... 

RICARD CAPDEVILA ARGEMÍ, Aparellador, de 
39 anys, casat, pare de dos filis, resident a Riells del 
Fai, Cap de llista deis Independents de Riells per 
les eleccions Municipals, Regidor de l 'Ajimtament 
de Bigues i Riells i segon Cap en el Depar tament 
d'Urbanisme des de Març de 1979. 

—Quins eren eis vostres objectius en presentar-vos 
com a cap de llista deis Independents de Riells? 

—El terme de Bigues i Riells, per la seva confi-
guració i situació es podr ia considerar privilégiât, i 
donades les nombroses parcellacions, anàrquiques 
algunas d'elles, i la manca d 'un PLA D'ORDENACIÓ 
O NORMES SUBSIDIARIES, ha creat uns problè-
mes de molt difícil solució i, alguns d'ells, irrever-
sibles. Per això i al tres problemas no menys impor-
tants, els meus objectius en presentar-me a la candi-
datura INDEPENDENTS DE RIELLS DEL FAI, va-
ren èsser d ' intentar apor tar , en benefici del pöble, 
la meva experiència professional i sentit comú, per 
no allargar ni agreu ja r més, pr incipalment , la proble-
màtica urbanistica. 

—Devem entendre que no militeu en cap partit politic? 
—Efectivament, de moment , prefereixo quedar al 

marge de tota activitat en par t i t politic; si vaig pre-
sentar-me com a independent , és perqué precisament 
vaia molt complicada la política de part i t . 

—Quina és la vostra opinio sobre la política? 
—Quan més prepara t estàs polit icament, et vas 

donant compte que, moites vegades, tens d 'actuar 
en formes i principis no massa ortodoxos per acon-
seguir una finali tat concreta; per això, penso que 
la politica ha d'ésser pels que viuen d'ella. 

—Esteu al Departament d'Urbanisme. ¿És degut a 
la vostra carrera d'Aparellador? 

—Quan es fo rmaren les diferents comissions a l'A-
juûtament, el Consistori va tenir en compte la meva 
professió, ja que era logic que jo em desenvoluparia 
aiillor i amb més agilitat a la Comissió d'Urbanis-
me i Obres. 

—Pensem que teniu coneixement dels problèmes d'urbanisme que afecten al pöble: pavimentació, da-vegueres, Ilxims, aigua, jardins, etc. etc. Teniu algún 

pía, a curt, a mig i llarg termini, per resoldre el problema? 
—Per resoldre eis eterns problemas de por tada 

d'aigües, clavegueres. Hums, pavimentació, etc., hi 
ha dues formes de fer-ho. 

A) Fer un projecte per resoldre tècnicament el 
problema planteja t , tramitar-lo ais organismes ofi-
ciáis competents i aplicar les contribucions espe-
ciáis ais afectats. Aquesta solució, comporta un llarg 
termini per la seva execució, i u n cost més gravós 
per al contribuient. 

B) Fer Tadjudicació directa pels propis afectats i 
evidentment amb el control deis Tècnics Municipals. 
Aquesta segona solució és molt interessant quan els 
afectats són pocs i es posen d'acord per ar r ibar a 
terme l'execució de les obres. 

Eis problèmes que té u n pöble petit , d'edificació 
diseminada, amb un te rme molt gran com és el de 
Bigues i Riells, són molt complexos i costosos, ja que 
en urbani tzar els camins per convertir-los en carrers, 
els costos repercuteixen en pocs contribuents , i fa 
que moites vegades sigui gairebé impossible por ta r 
a t e rme aqüestes obres que tots creiem tan neces-
sàries. 

—Ens podrieu dir quines millores s'han fet des de Març de 1979 fins a Maig de 1980? 
—Lamento no poder donar massa satisfacció a 

aquesta pregunta, ja que molts dels treballs que 
s 'han fet han es tâ t de tipus administrat iu, treballs 
que normalment no arr iben a la vista del pöble. No 
obstant , entre altres projectes, hi ha el d'ampliació 
de I 'enllumenat public a Riells, ober tura de nous 
vials, pavimentació del Passeig de Mossèn Jaume, 
pel que as tenen ja converses amb els veins de dit 
Passeig. 

—Creieu que el Consistori és conscient de la seva responsabilitat en tot el que afecta al bé comú del pöble? 
—Voldria creure que si, ja que els problèmes que 

tenim planteja ts al pöble també són els meus pro-
blèmes; per això suposo que els altres consellers 
deuen pensar el mateix. 

—Suposem que entre la vostra feina i la de l'A-juntament, passeu moites hores fora de casa, ¿qué hi diu la vostra familia? 
—Les hores que dedico a l 'Ajuntament, reunions 

amb les diferents enti tats i Associacions, etc., són 
moites, i, com és natural , les resto de les que po-
dria dedicar a la familia, pel que dirla que la meva 
familia reacciona més o menys igual que les altres 
families que es t roben en el mateix cas. 

—Ens podrieu dir quines són les vostres distrac-cions, a part de la feina? 
—La feina professional em té Iligat molt de temps, 

per èsser un professional Iliberal, i l 'Ajuntament em 
pren moites hores. Ara bé, quan puc, i em queda 
un xic de temps, l 'aprofito per cuidar el jardí , prac-
ticar el tennis o la caça, molt de tant en tant . 

—Heu respost tranquil aqüestes preguntes? 
—Voldria haver estât prou sincer, ja que el meu 

desig és poguer resoldre les necessitats del nostre 
pöble, pel quai posaré tot l ' interès i dedicació. 

-Gracies, senyor Capdevîla. Cree que sou un con-seller de bona fe. 
Miquel Vilamajó 

Maig 1980 
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